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Emin DEMİR

Turizm sektörü 
nereye gidiyor?

>5’te

Zor maç

Osman ÖZTOKMAK >7’de

Özlem SOYDAN

The Fall

>6’da

�EmEk ve Demokrasi Güçleri adı-
na basın açıklamasını okuyan 
Kadriye Tuğcu, acıların dinmedi-
ğini ve yaşanan felaketin yalnız-
ca doğal bir afet olmadığını vur-
guladı. 5’te

ACILAR DİNMİYOR 

OteL YANgINI 
hARekete geçİRDİ
Yangın söndürme sistemleri firması sahibi İsmail Ekmekçioğlu Bolu yangınının 
ardından yangın güvenlik sistemlerine olan talebin 10 kat yükseldiğini söyledi

�Bolu’da yaşanan otel yangını sonrası Antal-
ya’daki oteller ve işletmelerde yangın güvenliği 
yeniden tartışma konusu oldu. Antalya Ticaret 
Platformu Derneği Başkan Yardımcısı ve yangın 
söndürme sistemleri firması sahibi İsmail Ek-
mekçioğlu, denetime vurgu yaptı.

�EkMEkçİoğlU, denetimlerin yetersizliğine ve 
yangın sistemlerini kuran bazı firmaların eksik-
lerine dikkat çekerek, “Yangın güvenlik sis-
temlerine olan talep 10 kata kadar arttı ancak 
denetimler sıkılaştırılmadıkça riskler devam 
edecek” şeklinde konuştu. 4’te

DeNetİMLeR çOk ÖNeMLİ YOğuN tALep vAR 

YANgIN güveNLİk 

sİsteMLeRİ 

sIk DeNetLeNMeLİ 

�ManavGaT Belediyesi, ilçedeki 
muhtarlara yönelik ‘afet eğitimi’ 
gerçekleştirdi. Eğitimde, afet anın-
daki görevler anlatıldı. 6’da

�anTalya Büyükşehir Belediyesi 
Bando ve Kent Orkestrası, bugün 
saat 20.30’da atatürk Kültür Mer-
kezi aspendos Salonu’nda ‘Ustala-
ra Saygı Konseri’ düzenliyor. 8’de

�BüyüKşEhir bünyesinde hizmet 
veren iş Danışmanlık Ofisi, 2024 
yılında iş arayan 2 bin 58 kişiye is-
tihdam sağladı. 1364 vatandaşa 
ise yönlendirme yapıldı. 2’de

Büyükşehir’den 15’inci AsFİM
�BüyüKşEhir Beledi-

yesi’nin antalyalıla-
rı sporla buluşturduğu 
antalya Spor ve Fit-
ness Merkezi’ne bir ye-
nisi daha eklendi. Bü-
yükşehir Belediyesi’nin 
15’inci aSFiM’i, 100. yıl 
Sedir Spor Komplek-
si’nde açıldı. 7’de

ANtALYA 
AsFİM’De 

spOR YApIYOR 

sevgililer günü için 
30 ülkeye ihracat

�AnTAlYA’DAn Sevgililer 
Günü için ‘Dünyanın çiçek 
merkezi’ Hollanda başta 
olmak üzere 30 ülkeye, 75 mil-
yon dal çiçek ihraç edildi. 2’de

Büyükşehir’den 
nostaljik konser

Danışmanlık Ofisi 
umut kapısı oldu

vali Şahin’den
serik temasları

Depremden kaçtı 
yaşama tutundu

�VAlİ Hulusi Şahin, Serik’te 
gerçekleştirdiği ziyarette 
birçok önemli projeyi ince-
leyerek yapılan çalışmaları 
yakından takip etti. 4’te

�AnTAlYA’DA 22 yıldır 
yemek sektöründe işletme-
cilik yapan Sakine karataş, 
iş hayatındaki başarısını ve 
zorlukları anlattı.  6’da

Deprem şehitleri için 
bir araya geldiler

6 Şubat depreminin 
yıldönümünde, Emek 
ve Demokrasi Güçleri 

bir araya geldi

kARA pARA AğI çÖkeRtİLDİ BAhARIN MüjDeCİsİ CeMRe 
�anTalya’Da yasa dışı 

olarak 20 milyar Tl 
para transferinde bu-
lunan 15 şüpheli adli-
yeye sevk edildi. 3’te

�havalarIn ısınma-
ya başlamasıyla bir-
likte cemre düşme ta-
rihleri merak konusu 
oldu. 8’de

Muhtarlara 
afet eğitimi
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ALTSO Başkanı Eray Erdem, 
üyelerden gelen taleplerin ar-
dından gerekli girişimleri ya-
parak Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanlığı 6. Bölge Denetim Şube 
Müdürü Osman Yavuz’u ALT-
SO’da düzenlenen toplantı-
da ulaşım ve taşıma sektörü 
temsilcileri ile bir araya getir-
di. ALTSO Başkanı Eray Erdem 
toplantıyla ilgili yaptığı açıkla-
mada “Komitelerimizden ve iş 
insanlarımızdan gelen talepler 
doğrultusunda toplantılar dü-
zenlemeye, sorunlara çözüm 
üretmeye devam ediyoruz. Bu 
kapsamda; Ulaştırma ve Altya-
pı Bakanlığı 6. Bölge Denetim 
Şube Müdürümüz Sn Osman 

Yavuz’un teşrifleri, Alanya Mi-
nibüsçüler Odası Başkanımız 
Paşa Özkan, komite başkanla-
rımız, meclis üyelerimiz ve çok 
sayıda iş insanımızın katılımıy-
la Karayolları Yolcu Taşıma Yö-
netmeliği ve U-ETDS gibi ko-
nularda yaşanan sorunlar ve 
çözüm önerileri ile ilgili bilgi-
lendirme toplantımızı odamız 
ev sahipliğinde gerçekleştirdik. 
Toplantıda; Sayın Yavuz, yö-
netmeliklerin uygulanmasıy-
la ilgili merak edilen konulara 
açıklık getirip, U-ETDS sistemi-
nin işleyişi, veri giriş süreçleri 
ve taşımacılık sektörüne getir-
diği yenilikler hakkında detay-
lı bilgiler verdi” dedi.  İHA

TUrizM kadar örtü altı üretimde de adın-
dan söz ettiren Antalya, kesme çiçek sektö-
ründe hem iç piyasaya hem de Avrupa ve 
Balkan ülkelerine çiçek gönderip, ülke eko-
nomisine katkı sağlıyor. ‘Dünyanın çiçek 
merkezi’ olarak kabul edilen ve en büyük çi-
çek mezadının bulunduğu Hollanda’ya dahi 
çiçek ihraç eden Antalyalı sektör temsilcile-
ri, savaştaki iki ülke rusya ve Ukrayna’ya da 
çiçek ihraç ediyor. 30 Avrupa ve Balkan ülke-
sinin hala çiçek tedarikçisi konumunda olan 
turizm kenti, 14 Şubat Sevgililer Günü için 
8-10 milyon dolar değerinde 75 milyon dal çi-
çek gönderildi. Çiçekler arasında bu yıl da lis-
te başını karanfil aldı; ‘aşk’ ve ‘sevgi’yi temsil 
ettiği için en çok tercih edilen renk de kırmı-
zı oldu.

‘GEÇEN YILA KIYASLA                                      
YÜZDE 20 ARTIŞIMIZ VAR’

Orta Anadolu Süs Bitkileri ve Mamulle-
ri ihracatçıları Birliği Başkanı ismail Yılmaz, 
çiçek sevkiyatlarının sonuna yaklaştıkları-
nı ifade etti. TIr ve uçak kargolarla çiçeklerin 
gönderildiğini belirten Yılmaz, 2025 yılına da 
hızlı başladıklarını söyledi. En çok ihracatını 
artıran ilk 5 sektörden biri olduklarını da be-
lirten Yılmaz, “Yüzde 34 oranında genel ola-
rak bir artışımız var. Geçen 
yılın Sevgililer Günü’ne kı-
yasla yüzde 20 oranında artı-
şımız var. Sevgililer Günü için 
75 milyon dallık bir sevkiyatı-
mız oldu. 8-10 milyon dolarlık 
bir gelir bekliyoruz. Hollanda 
başta olmak üzere ingiltere, 
Almanya, romanya, Ukray-
na ve rusya’ya çiçek gönder-
dik. En çok tercih edilen kırmı-
zı renkli çiçeklerimiz. Karanfil 
yine en çok tercih edilen çiçek 
oldu” dedi.

ismail Yılmaz, çiçek üretimi 
yapılan arazilerin fiyatlarının 

yüksek olması nedeniyle yeteri kadar üretim 
alanı bulamadıklarını söyledi. Arazi sorunu-
nun çözülmesi halinde ihracatın daha faz-
la döviz getirisi sağlayacağını da ifade eden 
Yılmaz, şöyle konuştu: “Satın alınabilecek ya 
da kiralanacak yerler bulmakta sorun yaşı-

yoruz. Hazineye ait atıl vaziyetteki arazile-
rin sektöre kazandırılmasını arzu ediyoruz. 
Bu daha fazla üretim ve daha fazla döviz de-
mek. Kenya bu modeli uyguladı ve sıfır olan 
ihracat geliri bugün 850 milyon dolarlık bir 
seviyeye ulaştı” 3 yıldır çiçek paketleme işi 
yapan Semanur Demir, son siparişleri yetiş-
tirmek için yoğun mesai harcadıklarını söy-
ledi. Bizim paketlediğimiz çiçekler Avrupa 
ülkelerine gönderilecek ve sevgililer birbirle-
rine alacak. Bu beni çok mutlu ediyor” diye 
konuştu. Demir, Sevgililer Günü’nde ailesi-
ne çiçek götürdüğünü ve çiçekleri çok sev-
diğini de söyledi. Çiçek paketleme işi yapan 
Şeri Gök (75) de Sevgililer Günü’nde kendi-
sine çiçek verilmesinden mutlu olduğunu 
söyledi. Gök, sevgililerin birbirlerini mutlu 
edebilmesi için çalışıp çiçek paketlediğini, 
eşinin vefat etmesinden dolayı Sevgililer 
Günü’nde yalnızca çocuklarının hediyeler 
ve çiçekler getirerek kendisini mutlu ettiği-
ni sözlerine ekledi.  DHA

GAziPAŞA’DA 
yolcu otobüsünün 
şarampole uçma-
sı sonucu meydana 
gelen kaza sonra-
sı Gazipaşa Kay-
makamlığı Sosyal 
Yardımlaşma ve 
Dayanışma Vakfı, 
kazazedelerin has-
tanede tüm ihtiyaçlarını kar-
şılayıp dayanışma örneği ser-
giledi.

Gazipaşa’nın zeytinada Ma-
hallesi D-400 Karayolu’nda 
önceki gün gece saatlerinde 
meydana gelen kazada 33 kişi 
yaralanmış, kazada ağır yara-

lanan yolculardan biri ise teda-
vi gördüğü hastanede hayatını 
kaybetmişti. Kaza sonrası Ga-
zipaşa Kaymakamlığına bağ-
lı Sosyal Yardımlaşma ve Da-
yanışma Vakfı (SYDV) Müdürü 
Ali rıza Büyükakça ve görevli 
personel kazazedeleri hastane-
de ziyaret etti. İHA

BüYüKŞEHir Belediyesi iş Da-
nışmanlık Ofisi, iş arayan va-
tandaşlar için yeni bir umut 
kapısı oldu. iş arayan ve iş da-

nışmanlık ofisine başvuranların CV’leri 
bağlantı kurulan özel sektördeki işve-
renlere yönlendiriliyor. iş danışmanlık 
ofisi 2024 verilerine göre, 2 bin 58 ki-
şiye istihdam sağladı. Ayrıca, 1364 va-
tandaşa yönlendirme yapılırken, 3 bin 
921 başvuru özel sektöre yönlendiril-
di. 255 firma ziyaret edilerek iş birliği 
ve istihdam fırsatları arttırıldı. iş danış-
manlık ofisi, 109 engelli ve eski hü-
kümlü vatandaşa destek olurken, 45 
yaş ve üstü 88 vatandaşı istihdam zo-
runluluğu kapsamında yönlendirdi. 
Özel firmalar ile görüşme yaparak per-
sonel taleplerini alan ve kayıtlı başvu-
rulardan yönlendirme yapan iş danış-
manlık ofisi, yönlendirmeyi kabul 
eden vatandaşların işe alım 
süresince takibini de ger-
çekleştiriyor.

TURİZMDE 
İSTİHDAM                      
SEZONU 
AÇILDI

Turizmin baş-
kenti Antalya’da 
turizm sezonu-
nun yaklaşmasıy-
la özellikle bu sek-
töre yönelik istihdam 
talebinde de hareketlilik 
başladı. Büyükşehir Beledi-
yesi iş Danışmanlık Ofisi, iş ara-

yan vatandaşları mesle-
ki yeterlilik durumuna 
göre Belek, Kemer, Lara 
ve Kundu bölgelerinde-

ki oteller ve turizm tesis-
lerine yönlendiriliyor. Ayrı-

ca, organize sanayi bölgesi, 
şehir merkezi ve ilçeler olmak 

üzere özel sektörde faaliyet gös-
teren firma temsilcileri ile birebir gö-

rüşmeler yapan iş danışmanlık ofisi, 

firmaların açık pozisyonlarını bir ha-
vuzda topluyor. Özel sektörde çalışmak 
üzere başvuruda bulunan yurttaşlar, 
mesleki yeterliliklerine göre firmalara 
yönlendiriliyor. Yapılan görüşme son-
rası firmalar işin uygunluğuna göre va-
tandaşları işe alıyor. Vatandaşlar baş-
vurularını ‘abb.isofisi@antalya.bel.tr’ 
e-posta adresi üzerinden veya Antalya 
Büyükşehir Belediyesi iş Danışmanlık 
Ofisi’ne giderek de yapabiliyor.  DHA

Danışmanlık Ofisi 
umut kapısı OlDu
Büyükşehir Belediyesi bünyesinde hizmet veren İş Danışmanlık Ofisi, iş 
arayan ve işveren arasında istihdam köprüsü olmaya devam ediyor. İş 

Danışmanlık Ofisi, 2024 yılında iş arayan 2 bin 58 kişiye istihdam sağladı

MAnAVGAT Ticaret ve Sanayi Oda-
sı (MATSO) iş sağlığı ve iş güvenliği 
toplantısı düzenledi.  Toplantının açılış 
konuşmasını yapan MATSO Başkanı 
Seydi Tahsin Güngör, 50’den az çalışa-
nı olan ve ‘az tehlikeli’ sınıfta yer alan 
iş yerlerinde iş güvenliği uzmanı ve iş 
yeri hekimi hizmeti alma zorunluluğu-
nun 1 Ocak 2025 tarihi itibarıyla baş-
ladığını belirtti. işverenlerin bu yeni 
düzenlemeye hazırlıklı olması gerekti-
ğini vurgulayan Güngör, bu kapsam-
da işletmelerin yasal yükümlülüklerini 
eksiksiz yerine getirmelerinin büyük 
önem taşıdığını ifade etti.

KAZALARIN ÖNLENMESİ

Değişiklik hakkında üyeleri bilgilen-
dirmek amacıyla toplantının düzen-
lendiğini dile getiren Güngör, iş sağlığı 
ve güvenliğinin günümüzde işletme-
ler için yasal zorunluluk olmaktan öte, 
çalışanların sağlığını korumak, iş ka-
zalarını önlemek ve iş verimliliğini ar-
tırmak adına büyük gereklilik haline 
geldiğini vurguladı. iş yerlerinde mey-
dana gelen kazaların çoğunluğunun 
önlem alınmaması, çalışanların bi-
linç eksikliği ve iş yerlerindeki altya-
pı yetersizliklerinden kaynaklandığı-
nı belirten Başkan Güngör, olayların 
önüne geçebilmek için tüm işletmele-
rin risk değerlendirme süreçlerini ek-
siksiz uygulaması, çalışanlarını iş sağ-
lığı ve güvenliği konusunda eğitmesi 
ve iş yerinde güvenlik kültürünü yay-
gınlaştırması gerektiğine dikkati çekti. 
Toplantıda konuşmacı olarak yer alan 
yüksek çevre mühendisi ve iş güven-
liği uzmanı Ayşe Savur, katılımcılara 
iş sağlığı ve güvenliği konusunda kap-
samlı bilgiler sunarak, işletmelerin bu 
alandaki sorumluluklarını ve dikkat et-
meleri gerekeni anlattı. DHA

MATSO’da iş sağlığı ve 
iş güvenliği toplantısı

sevgililer Günü için 
30 ülkeye ihracat

sevgililer Günü için 
30 ülkeye ihracat
Antalya’dan 14 Şubat Sevgililer Günü için ‘Dünyanın çiçek merkezi’ 

Hollanda başta olmak üzere 30 ülkeye, 75 milyon dal çiçek ihraç edildi. 8-10 
milyon dolarlık çiçek ihracatının en çok tercih edileni yine kırmızı karanfil 

oldu. Sektör geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 20 büyüme kaydetti

Ulaşım esnafına 
U-ETDS anlatıldı

Gazipaşa SYDV’den
dayanışma örneği
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14167
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MANAVGAT istikametinden Alanya’ya doğru seyir halin-
de olan Turgut Özdem’in kullandığı kamyonet, Doğançam 
Mahallesi Tekandız mevkiine yaklaştığı sırada sürücüsünün 
direksiyon hakimiyetini kaybetmesi sonucu yol kenarındaki 
istinat duvarına çarptı. Yaralanan kamyonet sürücüsü, sağlık 
ekiplerinin müdahalesinin ardından hastaneye kaldırıldı. İHA

Direksiyon hakimiyetini kaybetti 

ANTALYA İl Jandarma Komu-
tanlığı ekipleri tarafından ‘Te-
fecilik’, ‘Dolandırıcılık’, ‘Yağ-
ma’ ve ‘Suçtan kaynaklanan 

malvarlığı değerini aklama’ suçlarını iş-
leyen şüphelilerin tespit edilmesine yö-
nelik Kemer Cumhuriyet Başsavcılığı 
koordinesinde yaklaşık 2 yıl önce baş-
latılan çalışmada, A.K.’ya ait kuyumcu-
da yaklaşık 9 milyon TL’nin hangi yol-
larla edinildiğine yönelik araştırma 
gerçekleştirdi. İş yerindeki güvenlik ka-
meralarına ait 6 aylık görüntü kayıtla-
rının incelemesi sonucunda bazı kişi-
lerin kuyumcuya alışveriş yapmadan 
çuvalla para getirdiği ya da teslim al-
dığını belirlendi. Bunun üzerine soruş-
turmayı derinleştiren ekipler yaptıkla-
rı araştırmada yasa dışı para transferi 
yapmak isteyen yerli ve yabancıların 
K.A., A.K. ve D.C.’ye ait kuyumcu ve dö-
viz bürolarına gelerek göndermek iste-
dikleri miktarı şüphelilere söylediği be-
lirlendi.

Yasa dışı yöntemlerle gerçekleştirilen 
para transferinde şüphelilerin ‘Hawala’ 
adı verilen yöntemle şifre yazılmış bel-
ge veya seri numarası gözükecek şekil-
de 5, 10 TL ile 1, 5, 10 dolar gibi parala-
rın fotoğrafı ile teslim edecek/ alacak 
kişilerin fotoğrafını birbirine gönder-

dikleri belirlendi. 2024 yılı Nisan ayın-
da teknik ve fiziki takibe alınan 15 şüp-
helinin banka kayıtlarından 2020 yılı 
sonrasında parasal işlem hacimlerinde 
kayıtlı gelirinden yüksek oranda artış 
olduğu ve kripto hesaplarına para ak-
tarıldığı, yaklaşık 20 milyar TL’yi yasa 

dışı yöntemle transfer ettikleri ve bu 
aktarma işlemi üzerinden de yaklaşık 
yüzde 5 komisyon ücreti aldıkları tes-
pit edildi.

Kuyumcu ve döviz bürosu çalışanla-
rı ile sahiplerinin arasında bulunduğu 
suç örgütüne yönelik Jandarma Genel 
Komutanlığı İstihbarat Daire Başkanlı-
ğı ve KOM Daire Başkanlığı ekiplerinin 
de katılımıyla pazar günü düzenlenen 
operasyonla gözaltına alınan K.A., A.K. 
ve D.C. ile 2’si kadın 15 şüpheli, işlem-
lerinin ardından Adliye’ye sevk edil-
di. İç İşleri Bakanı Ali Yerlikaya, sosyal 
medya hesabından yaptığı paylaşım-
da operasyonlar sonucu; soğuk cüzdan 
ile çok sayıda tapu, bilgisayar ve bellek 
ele geçirildiğini ve MASAK tarafından 
düzenlenen rapor sonucu; organize suç 
örgütünün suçtan elde ettiği değerlen-
dirilen yaklaşık 200 Milyon TL değerin-
de; 4 adet mesken, 2 adet işyeri, 8 adet 
arsa ve 13 adet araca el konulduğunu 
açıkladı.  İHA

MANAVGAT’TA kavşakta 
iki otomobilin çarpıştığı ka-
zada 1 kişi hafif yaralandı.

Kaza, D-400 Karayo-
lu Örenşehir Kavşağı’nda 
meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, Alanya’dan 
Manavgat yönüne seyre-
den Yasin K. idaresindeki 
34 MOL 384 plakalı otomo-
bil, kavşakta dönüş yap-
mak için duran Gani Ço-
ban’ın kullandığı 07 YGE 
45 plakalı otomobile çarptı. 
Kazada omzuna darbe alan 
Gani Çoban, olay yerine ge-
len sağlık ekiplerinin tüm 
ısrarlarına rağmen hasta-
neye gitmeyi reddetti.

Kazayla ilgili inceleme 
başlatıldı.  İHA

GAZİPAŞA İlçe Emniyet Müdürlü-
ğü, 2024-2025 eğitim ve öğretim yı-
lının 2’nci döneminin başlamasıyla 
birlikte okul servis araçlarına yöne-
lik denetimlere yeniden ağırlık verdi. 
Öğrencilerin güvenli bir şekilde okul-
larına ulaşımlarını sağlamak ama-
cıyla yapılan denetimlerde, servis 
araçlarının taşıma ve güvenlik stan-
dartlarına uygunluğu titizlikle ince-
lendi.

Denetimler sırasında, servis şoför-
lerinin gerekli belgeleri, trafik sicil 
kayıtları ve sürücü belgelerinin ye-
terliliği detaylı bir şekilde kontrol 
edildi. Araçların emniyet kemerleri, 
“Dur” ve “Okul Taşıtı” levhaları, gü-
venlik kameraları, yangın tüpleri, ilk 
yardım çantaları ve teknik bakım-
ları incelendi. Ayrıca, koltuk kapa-
siteleri ve iç-dış donanımların yasal 
standartlara uygunluğu denetlen-
di. Şoförlere alkol kontrolleri de yapı-
larak güvenli sürüş için gerekli tüm 
tedbirler alındı.

Sadece okul servis araçları değil, 
okul çevreleri de sıkı bir şekilde de-
netlendi. ‘Çocukların ve Gençlerin 
Korunmasına Yönelik Denetimler’ 
kapsamında yapılan asayiş uygu-
lamaları ile öğrencilerin güvenliği-
ni tehdit edebilecek durumlar önlen-
meye çalışıldı. Emniyet ekipleri, okul 
giriş ve çıkış saatlerinde okul çevre-

sinde denetimler yaparak, güvenli 
bir eğitim ortamı sağlanmasına kat-
kıda bulundu.

Denetimler sırasında öğrencilere 
de servislerde uyulması gereken ku-
rallar hakkında bilgilendirme yapıl-
dı. Emniyet ekipleri, özellikle emni-
yet kemeri takmanın hayati önemini 
vurguladı ve öğrencilere güvenli yol-
culuk için dikkat etmeleri gereken 
kurallar hatırlatıldı. Bu bilgilendirme 
çalışmaları ile öğrencilerin güvenlik 

bilincinin artırılması amaçlandı.
Yapılan denetimler sonucunda her-

hangi bir olumsuzluğa rastlanmadı. 
Emniyet yetkilileri, denetimlerin eği-
tim ve öğretim yılı boyunca düzen-
li aralıklarla devam edeceğini belir-
terek, güvenli taşımacılığın önemine 
dikkat çekti. Okul çevrelerindeki asa-
yiş uygulamalarının da sıklaştırılaca-
ğı ifade edilerek, öğrencilerin güven-
liğinin her zaman öncelikli olduğu 
vurgulandı.  İHA

Hücre-9 OperasyOnu:  
15 şüpHeli yakalandı
Antalya’da yüzde 5 komisyon ile yasa dışı olarak 20 milyar TL para transferi belirlenen kuyumcu 

ve döviz bürolarına yönelik operasyonda gözaltına alınan 15 şüpheli adliyeye sevk edildi
ANTALYA İl Emniyet Müdürlüğü Ka-

çakçılık ve Organize Suçlarla Mücade-
le Şube Müdürlüğü ekipleri, Antalya’da 
suç ve suçlularla mücadele kapsamın-
da çalışmalar gerçekleştirdi. Polis ekip-
lerinin son 1 haftada Kepez, Muratpa-
şa, Alanya ve Manavgat ilçelerinde iş 
yeri, depo ve ikametlerde gerçekleştir-
diği aramalarda, 380 bin makaron, 90 
bin 591 kaçak emtia, 2 bin litre kaçak al-
kol, 238 kaçak elektronik sigara, 48 pa-
ket kaçak sigara, 20 kilogram kaçak 
tütün ve 11 kaçak cep telefonu ele ge-
çirildi. Ayrıca, ‘suç işlemek amacıyla ör-
güt kurmak’, ‘tehlikeli maddelerin izin-
siz bulundurulması ve nakledilmesi’, 
‘tefecilik’, ‘FETÖ/PDY silahlı terör örgü-
tü kurmak’, ‘5607 sayılı kanuna muha-
lefet etmek’ suçlarından 29 şüpheli hak-
kında adli işlem yapılırken, 14 şüpheli 
çıkarıldıkları mahkemece tutuklandı. 
Bu kapsamda, ekipler tarafından ger-
çekleştirilen aramalarda tabanca, şarjör, 
5 tabanca fişeği ve 177 kilogram sod-
yum siyanür ele geçirildi. Aranan kişi-
lere yönelik gerçekleştirilen çalışmalar-
da, kesinleşmiş hapis cezası ile aranan 
5 şüpheli yakalanarak cezaevine tes-
lim edildi. Antalya Emniyet Müdürlü-
ğü yaptığı açıklamada, suç ve suçlular-
la mücadelenin yasaların verdiği yetki 
ve sorumluluk bilinci ile hız kesmeden 
aynı kararlılıkla devam edeceğini bildir-
di. dHa

MANAVGAT’TA Aşağı Pazarcı Mahal-
lesi 1060 sokakta çöp konteynerinde 
yangın çıktı. İhbarla Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi İtfaiyesi Manavgat Biri-
mi ve Manavgat Emniyet Müdürlüğü 
ekiplerini harekete geçirdi. Olay yerine 
gelen itfaiye ekipleri çöp konteynerin-
de çıkan yangını kısa sürede söndürür-
ken son günlerde çöp konteynerlerine, 
evlerin balkonları ve açık alanlara sön-
dürülmeden dökülen soba külleri nede-
niyle sık sık yangınlar yaşandığı, ayrıca 
bakımı yapılmayan temizlenmeyen ba-
caların da yangınlara neden olduğu be-
lirtildi. İHA

MANAVGAT’TA sürücüsünün direk-
siyon hakimiyetini kaybetmesi sonucu 
şarampole devrilen otomobilin sürücü-
sü yaralandı. Kaza; Antalya’nın Ma-
navgat ilçesi Manavgat-Antalya D-400 
Karayolu üzerinde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, Antalya istikametine 
seyir halindeki Sedat K.’nın kullandığı 
07 NLP 69 plakalı otomobilin sürücüsü-
nün direksiyon hakimiyetini kaybetti. 
Kontrolden çıkan otomobil bariyerleri 
aşarak şarampole devrildi. Kazada, hur-
daya dönen otomobilin sürücüsü Sedat 
K., sağlık ekiplerinin olay yerindeki mü-
dahalesinin ardından ambulansla Serik 
Devlet Hastanesine kaldırıldı. İHA

Kaçakçılara karşı 
dev operasyon!

Konteynerde 
yangın çıktı

Otomobil devrildi: 
Sürücüsü yaralandı

GAZİPAŞA’DA kimliği belirsiz moto-
sikletli iki şahıs, bir iş yerine tüfekle 
ateş açarak kayıplara karıştı.

Olay, saat 20.45 sıralarında İstiklal 
Mahallesi Atatürk Caddesi üzerinde 
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, 
kapüşonlu iki saldırgan, motosikletle iş 
yerinin önüne gelerek tüfekle 4 el ateş 
açtı. Olayda herhangi bir yaralanma ol-
mazken tüfekten çıkan kurşunlar iş ye-
rinin camına ve önünde park halinde 
bulunan cipe isabet etti. Olayın ardın-
dan hızla kaçan şüphelilerin Dörtyol 
mevkii yönüne doğru ilerlediği iddia 
edildi. Çevredeki vatandaşların ihba-
rı üzerine olay yerine çok sayıda polis 
ekibi sevk edildi.

Olay yeri inceleme ekipleri, saldırının 
gerçekleştiği bölgede geniş çaplı araş-
tırma yaparken, yerde 4 boş kovan bu-
lundu. İş yerinin güvenlik kameraları 
incelemeye alınırken polis ekipleri sal-
dırganların kimliğini tespit etmek ve 
yakalamak için geniş çaplı bir çalışma 
başlattı.  İHA

Gazipaşa’da 
silahlı saldırı

servis araçlarına 
güvenlik denetimi
Gazipaşa’da 2024-2025 eğitim yılının 2. döneminin başlamasıyla okul servis araçları 

ve okul çevrelerinde öğrenci güvenliğine yönelik kapsamlı denetimler yapıldı

Kavşakta kaza: 1 yaralı
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Yurttan
kısa kısa

Enes Güran 
tahliye istedi

DİYARBAKIR’DA, Narin Güran 
cinayetine ilişkin yargılandığı davada 
‘İştirak halinde çocuğa karşı kasten 
öldürme’ suçundan ağırlaştırılmış 
müebbet hapis cezasına çarptırılan 
ağabeyi Enes Güran’ın avukatı Mahir 
Akbilek, istinaf başvurusu yaptı. Dilek-
çede, istinaf incelemesinin duruşmalı 
olarak yapılması ve Enes Güran’ın 
tahliye edilmesi istendi.

Eser kaçakçılarına 
yönelik operasyon

İSTANBUL’DA ‘Kültür ve Tabiat Var-
lıklarını Koruma Kanunu’na muhale-
fet› suçunu işleyenlere yönelik operas-
yon düzenlendi. 6 kişi gözaltına alındı. 
Aralarında 13. yüzyıl Anadolu Selçuklu 
dönemine ait olduğu düşünülen 184 
ikonayla ibadethanelerden çalınma 
ya da sökülme yoluyla ele geçirilen 35 
adet karo parçasının da bulunduğu 
toplam 931 tarihi eser ele geçirildi.

Hastaneden adam 
kaçırmaya gözaltı

BURSA’DA, ‘Ruhsatsız silah ve mer-
mileri satın almak ve bulundurmak’ 
suçundan kesinleşmiş 4 yıl hapis 
cezasıyla aranırken polis tarafından 
yakalanan Oktay Akgöl, sağlık kontro-
lüne getirildiği hastanede, 3 arkadaşı 
tarafından kaçırılmak istendi. Polis 
ekipleri, firari hükümlüyü kaçırmak 
isteyen Mehmet Ali, Mücahit Ataç ve 
R.K.’yi de gözaltına aldı.

İstanbul’da ev 
yangını: 1 ölü

İSTANBUL Başakşehir’de 3 katlı 
binanın en üst katındaki dairede 
yangın çıktı. Elektrikli sobadan çıktığı 
değerlendirilen yangın sırasında 
ailesini uyandıran Nazlıcan Pehlivan 
(12) hayatını kaybetti. Baba Oktay 
Pehlivan, “2 gün öncesinde otel 
yangınında vefat eden bir öğrenci kız 
çocuğu vardı. Sırasına çiçekler koy-
muştular. Çocuğa üzülürken benim 
başıma geldi” dedi.

Sıla’nın ölümüne 
ilişkin dava bitti

TEKİRDAĞ’DA darbedilen ve 

cinsel istismara uğradığı ortaya 

çıkan Sıla Yeniçeri’nin (2) ölümü-

ne ilişkin 4’ü tutukla 5 sanığın 

yargılandığı davada, anne 

Bakiye Yeniçeri, 27 yıl 9 ay, suça 

sürüklenen çocuklardan K.A.’ya 

20 yıl 6 ay ve G.K.’ye ise 7 yıl 

hapis cezası verildi. Mahkeme, 3 

ayrı suçtan cezalandırılan anne 

Yeniçeri’ye indirim uygulamadı.

Kocaeli’de kayıp 
kişi ölü bulundu

KOCAELİ’DE 16 gün önce orta-

dan kaybolan çevresinde ‘Oflu 

Mert’ olarak tanınan Serdar Ars-

lan’nın alacak meselesi yüzünden 

ortağı ve onun kardeşi tarafından 

öldürüldüğü belirlendi. Silahla 

vurularak öldürülen Serdar 

Arslan’ın cesedi ormanda üzerine 

kireç dökülerek gömülmüş halde 

bulundu. Cinayetle ilgili biri ka-

dın 7 şüpheli gözaltına alındı.

Şanlıurfa’da 
dehşet yaşandı

ŞANLIURFA’NIN Siverek ilçe-

sinde, yol kenarında başından 

silahla vurulmuş halde bulunan 

2 çocuk annesi Gülcan A. has-

taneye kaldırıldı. Yoğun bakım 

ünitesinde tedavi altına alınan 

Gülcan A.’nın hayati tehlikesinin 

bulunduğu bildirildi. Öte yandan 

olayla ilgili inceleme başlatan 

jandarma ekipleri, ismi açıklan-

mayan 2 şüpheliyi gözaltına aldı. 

Olayla ilgili soruşturma sürüyor.

DHA-İHA

BOLU’DA yaşanan otel yangı-
nı sonrası Antalya’daki otel-
ler ve işletmelerde yangın gü-
venliği yeniden tartışma 

konusu oldu. Antalya Ticaret Plat-
formu Derneği Başkan Yardımcısı 
ve yangın söndürme sistemleri 
firması sahibi İsmail Ekmekçi-
oğlu, denetimlerin yetersizliği-
ne ve yangın sistemlerini kuran 
bazı firmaların eksiklerine dikkat 
çekerek, “Yangın güvenlik sistemle-
rine olan talep 10 kata kadar arttı an-
cak denetimler sıkılaştırılmadıkça risk-
ler devam edecek” dedi. Ekmekçioğlu 
ayrıca felaketlerin önüne geçilmesi 
için sadece sistem kurulumunun yeter-
li olmadığını, düzenli bakım ve kontrol-
lerin zorunlu hale getirilmesi gerektiği-
ni vurguluyor.

HER ŞEY RUHSATI ALANA KADAR!

Bolu’daki otel yangın faciasının ar-
dından Antalya’daki oteller ve iş yer-
lerindeki yangın güvenliği sistemleri 
yeniden gündeme geldi. Yaşanan fela-
ketin ardından yangın söndürme sis-
temlerine olan talebin katlanarak arttı-
ğını belirten Antalya Ticaret Platformu 
Derneği Başkan Yardımcısı ve yan-
gın söndürme sistemleri firması sa-
hibi İsmail Ekmekçioğlu, 
bu alandaki denetimle-
rin yetersiz kaldığını ifade 
ederek, “Yangın güvenli-
ği sadece felaketler yaşan-
dıktan sonra gündeme gel-
memeli. Rutin kontrollerin 
eksiksiz yapılması, firmala-
rın da sıkı denetlenmesi ge-
rekiyor. Bolu’daki facianın 
ardından Antalya’da yan-
gın güvenliği konusundaki 
hassasiyet arttı ancak dene-
tim süreçleri hala yeterin-
ce etkin değil. Yangın sön-

dürme sistemlerini kuran firmaların 
da ciddi eksikleri var. Bazı işletmeler 

yalnızca zorunluluk ne-
deniyle sistem kurduru-
yor fakat düzenli bakım 
ve kontroller ihmal edili-
yor. Mevcut sistemlerin 
ciddi şekilde gözden ge-
çirilmesi gerekiliyor. Bu-
nun nedenleri arasın-
daysa mevcut yasa ve 
yönetmelikler geliyor. 
Bazı işletmeler ruhsat 
alabilmek adına siste-
mi kurduktan sonra bir 
daha bakım yaptırmı-
yor. Antalya’da aradan 
10 yıl geçmesine rağ-

men denetlenmediği gibi bakımını da 
yaptırmayan işletmelerde var” dedi.

TALEPLERDE PATLAMA OLDU 

Yangın güvenlik sistemlerine olan 
talep son dönemde 10 kata kadar arttı-
ğını ve talebe yetişmekte zorlandıkla-
rını ifade eden Ekmekçioğlu sözlerine, 
“Bu olumlu bir gelişme ancak standart-
lara uygunluk sağlanmadığı sürece 
riskler devam edecektir. Kent genelin-
de ticari işletmeler, konutlar ve benze-
ri alanlardaki yangın güvenliği yeterli 
seviyede değil. Yanlış kurulan sistem-
ler büyük tehlikelere yol açıyor. Bu sis-
temleri kuran firmaların da gerçekten 
standartlara uygun şekilde çalışıp ça-
lışmadığı gözden geçirilmelidir. Mev-

cut durumda birçok yapıda ciddi eksik-
ler olduğunu görüyoruz” dedi. “Burada 
önemli nokta işletmelerin ihtiyaçlarına 
uygun yangın söndürme sistemlerini 
kurabilmektir” diyen Ekmekçioğlu, “Pi-
yasadaki bazı firmaların farklı ihtiyaç-
lara gereksinim duyan sistemler yeri-
ne tek tip bir sistem kuruyor. Bu olası 
felaketin önüne geçemeyeceği gibi ak-
sine olası bir yangını daha da körük-
leyecektir. Özellikle otel, restoran ve 
büyük işletmelerin yangın yönetme-
liklerine uygun hareket etmesi gereki-
yor. Aksi takdirde benzer faciaların ya-
şanması kaçınılmaz. Yangın güvenliği 
konusunda da bilinçlendirme çalışma-
larının artırılması gerekiyor” uyarısın-
da bulundu.  

ANTALYA Valisi Hulusi Şahin, Serik 
ilçesine gerçekleştirdiği ziyarette birçok 
önemli projeyi yerinde inceleyerek ya-
pılan çalışmaları yakından takip etti. 
Ziyaretlerinde Vali Şahin’e Serik Kay-
makamı Dr. Cemal Şahin, İl Milli Eği-
tim Müdürü Salih Kaygusuz, Serik İlçe 
Sağlık Müdürü Dr. Şeyda Akkaya ve 
hayırsever vatandaşlar eşlik etti.

SERİK’TE KAMU YATIRIMLARI                    
HIZ KESMİYOR

İlk olarak Hükümet Konağı Hizmet 

Binası inşaatını ziyaret eden Vali Şa-
hin, inşaat süreci ve yapılan çalışma-
lar hakkında bilgi aldı. 12 bin 500 met-
rekare kapalı alan üzerinde inşa edilen 
yeni Hükümet Konağı’nda İlçe Emni-
yet Müdürlüğü, İlçe Tapu Müdürlüğü, 
İlçe Nüfus Müdürlüğü, İlçe Milli Eği-
tim Müdürlüğü, Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürlüğü ile İlçe Müftülüğü hizmet 
verecek. Buradaki incelemelerinin ar-
dından yapımı devam eden, 800 kişi 
kapasiteli Serik Spor Salonu komplek-
sini ziyaret eden Vali Şahin, yürütü-

len çalışmaları ve devam eden projele-
ri yerinde inceledi.

Daha sonra, Serik’te sağlık hizmet-
lerinin geliştirilmesi ve vatandaşlara 
daha kaliteli hizmet sunulması ama-
cıyla yapılan İlçe Sağlık Müdürlüğü 
Hizmet Binası inşaatını ziyaret eden 
Vali Şahin, inşaat alanında inceleme-
lerde bulunarak devam eden proje-
ler hakkında yetkililerden detaylı bilgi 
aldı. 4 bin 200 metrekare kapalı alanda 
yapımı devam eden hizmet binasında 
İlçe Sağlık Müdürlüğü, Sağlıklı Hayat 

Merkezi, Ağız ve Diş Sağlığı Poliklini-
ği, Aile Sağlığı Merkezi ve 112 Acil Sağ-
lık Hizmetleri İstasyonu yer alıyor. İlçe 
Sağlık Müdürlüğü inşaatındaki ince-
lemelerin ardından Vali Şahin, bera-
berindeki heyetle hayırsever Harun 
Şahin Kırbıyık tarafından yaptırılan 
Harun Şahin Kırbıyık Ortaokulu inşa-
atını ziyaret ederek yapılan çalışmalar 
hakkında bilgi aldı. Ekolojik okul pro-
jesine sahip olan 24 derslikli ortaokul, 
Serik’in eğitim altyapısına önemli kat-
kı sunacak.  DHA

Yangın güvenlik 
sistemine talep var

Bolu’daki otel yangını faciasının ardından yangın güvenliği konusunda endişeler arttı. 
Ticaret Platformu Derneği Başkan Yardımcısı ve yangın söndürme sistemleri firması sahibi 
İsmail Ekmekçioğlu yangın güvenlik sistemlerine olan talebin 10 kat yükseldiğini söyledi

vali Şahin’den
serik temasları

Vali Hulusi Şahin, Serik ziyareti 
kapsamında bir dizi incelemelerde bulundu

Büyükşehir’den Alanya’da çalışma

ALANYA Taşatan Yolu’nda yoğun kar yağışı ve son-
rasındaki fırtına buzlanmaya neden oldu. Büyükşe-
hir ekipleri, Taşatan Yolu Hacıbeleni ve Gündoğmuş 
Yeniköy yollarında tuzlama çalışması gerçekleştirdi. 
Öte yandan Alanya’nın Alara, Çakallar, Saburlar, Kara-
manlar, Orhan, Gözübüyük ve Aliefendi mahalle yol-
larında bakım onarım çalışması gerçekleştirildi. Ba-
yırkozağacı Mahallesi yolunda ise yol bakım onarım 
çalışmasının yanı sıra şarampol temizliği de yapıldı.  
HABER MERKEZİ

Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler 
Dairesi Başkanlığı Alanya ekipleri, 
ilçedeki kırsal mahalle yollarında 
çalışmalarını aralıksız sürdürüyor. 

Ekipler soğuk hava nedeniyle 
buzlanma ihtimaline karşı yolları açık 

tutmak için tuzlama yapıyor
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Dünyadan 
kısa kısa

Brezilya’da uçak 
düştü: 2 kişi öldü

BREZİLYA’NIN Sao Paulo kentinde 
King Air F90 model uçak, havalan-
dıktan beş dakika sonra acil iniş yap-
maya çalışırken kaza meydana geldi. 
Küçük bir uçak kalabalık bir caddeye 
düştü. İlk belirlemelere göre uçağın 
caddede bulunan bir otobüse çarptığı 
açıklandı. Parçalanmış uçaktan iki 
kişinin cansız bedeni çıkarıldı. Uçağın 
çarptığı otobüsteki 3 kişi de yaralandı. 

Zelenskiy, Putin  
görüşmesine hazır

UKRAYNA Devlet Başkanı Volodimir 
Zelenskiy, savaşı sona erdirmek 
için Rusya Devlet Başkanı Vladimir 
Putin ile görüşme ihtimaline karşı 
yaptığı açıklamada, “Elbette hem ABD 
Başkanı Trump ve AB ülkeleri, Rusya 
olmadan, Putin olmadan diplomasinin 
mümkün olmadığına inanıyor. Putin 
ile görüşmeye hazırım. Sorun şu ki 
Putin konuşmaktan korkuyor” dedi. 

Panama, Çin ile 
anlaşmayı bitirdi

PANAMA Devlet Başkanı Jose Raul 
Mulino, ülkesinin Çin’in Kuşak ve Yol 
Girişimi’nden ayrılacağını belirtti. Mu-
lino açıklamasında, “O dönemde Çin 
ile bu anlaşmayı imzalayanların neye 
güvenerek böyle bir adım attığını 
bilmiyorum. Bunca yıldır Panama›ya 
ne gibi harika şeyler getirdi? Kuşak 
ve Yol Girişimi ülkeye ne kazandırdı?” 
ifadelerini kullandı. 

Von der Leyen: 
Hukuktan yanayız

AVRUPA Birliği Komisyonu Başkanı 
Ursula von der Leyen, ABD Başkanı 
Donald Trump’ın Uluslararası Ceza 
Mahkemesine (UCM) yaptırım öngö-
ren kararıyla ilgili olarak, “Avrupa her 
zaman uluslararası hukuka saygıdan 
yana olacaktır” dedi. UCM’den yapı-
lan yazılı açıklamada ise, “UCM, Yargı 
çalışmalarına zarar vermeyi amaçla-
yan kararnamesinin yayımlanmasını 
kınıyor” denildi. 

Esad rejiminin 
ajanı tutuklandı

SURİYE’DE öğrenciler, Şam 

Üniversitesi’nde uzun yıllardır 

görevli olan ve Esad rejimine 

ajanlık yaparak en az 200 öğren-

cinin tutuklanmasına neden olan 

Profesör Nahla Esa’yı günlerdir 

protesto ediyor. Esa’nın raporları 

sonucu tutuklanan ve bir daha 

haber alınamayan öğrencilerin 

bulunması amacıyla yapılan 

protestolar sonuç verdi. Esa tu-

tuklanarak cezaevine gönderildi.

İran’dan tepki: 
Hukuka aykırı

İRAN Dışişleri Bakanlığı Sözcü-

sü İsmail Bekayi, ABD’nin İran’ın 

Çin’e ham petrol sevkiyatını ko-

laylaştıran uluslararası ağa yap-

tırım uygulama kararını kına-

yarak, “Yeni ABD yönetiminin, 

İran’ın ekonomik ortaklarıyla 

yasal ticaretini engelleyerek İran 

halkına baskı uygulama kararı, 

yasadışı ve uluslararası hukuka 

aykırıdır. Baskıcı girişimlerden 

ABD sorumlu “ dedi.

Paşinyan, Vance 
ile bir araya geldi

ERMENİSTAN Başbakanı Nikol 

Paşinyan, ABD’ye yaptığı çalışma 

ziyareti kapsamında ABD Başkan 

Yardımcısı James David Vance 

ile bir araya geldi. James David 

Vance ile olan görüşmeye ilişkin 

Paşinyan yaptığı açıklamada, 

“ABD Başkan Yardımcısı James 

David Vance ile Beyaz Saray’da 

bilişsel bir toplantı yaptım. Güzel 

bir sohbet ettik” dedi.

DHA-İHA

Turizm sektörü, 2024 yılında rekor sayılara 
ulaştı ancak işin ekonomik boyutu tam 
tersi bir tablo çiziyor. Yüksek enflasyon, 

döviz kurunun baskı altında tutulması ve artan 
işletme maliyetleri turizmcinin belini büktü. 
Ciro bazında geçmiş yıllara kıyasla büyük artış-
lar yaşanmasına rağmen, kârlılık düşüş gösterdi. 
Turizm yatırımcıları ve işletmeciler 2025 yılın-
da da benzer sorunlarla karşılaşmaktan endişe 
ediyor.

TURİZMDE YENİ TREND

Turizmciler artık büyük ve lüks oteller yerine 
daha ekonomik ve hızlı geri dönüşü olan orta 
segment otellere yöneliyor. Türkiye’de, özel-
likle Anadolu’da, zincir otellerin yatırımları hız 
kazanmış durumda. Bunun en önemli nedeni, 
turistlerin artık lüks yerine uygun fiyatlı ko-
naklamaya yönelmesi. Antalya’da halen inşaat 
halinde birçok lüks otel varken, turistin değişen 
beklentileri bu yatırımların geleceğini tartışmalı 

hale getiriyor. Peki, bu kadar lüks otel yapıl-
ması gerçekten gerekli miydi? Lüks otel arayan 
turistler rotalarını Orta Doğu ve Uzak Doğu’ya 
çevirmişken, Antalya’daki lüks segment otelle-
rin geleceği nasıl şekillenecek?

KARLILIK DÜŞÜYOR

Eskiden 5-7 yılda kendini amorti eden otel 
yatırımları, günümüzde 20 yıldan fazla sürede 
geri dönüş sağlıyor. Bu da yatırımcı ile profes-
yonel yöneticiler arasındaki sorunları artırıyor. 
Patronlar yüksek fiyatlarla oda satmak isterken, 
yöneticiler doluluğu sağlamak adına fiyatları 
düşürmek zorunda kalıyor. Sonuç olarak, müş-
teri orta segment otelleri tercih ederken, lüks 
otellerin doluluk oranları düşüyor. Bu durumda 
patron da, yönetici de haklı. Ancak asıl mesele, 
sektörün bu çıkmazdan nasıl çıkacağı.

TURİZMDE İŞ GÜCÜ KRİZİ

Turizmde bir diğer büyük kriz ise iş gücü so-

runu. Gençler artık turizm sektöründe çalışmak 
istemiyor. Düşük ücretler, sezonluk çalışma ve 
belirsiz gelecek nedeniyle sektör cazibesini yi-
tirmiş durumda. Gençlerden 6 ay düşük ücretle 
çalışıp 12 ay geçinmeleri bekleniyor. Ancak 
artan işletme maliyetleri nedeniyle işletmeciler 
de daha yüksek maaş veremiyor. Bu denklemde 
hem çalışan hem işveren haklı, ancak çözüm 
noktası hükümetin alacağı ekonomik önlemler-
den geçiyor.

HÜKÜMETİN ADIM ATMASI ŞART!

Turizm sektörü, ülke ekonomisi için hayati bir 
gelir kaynağı. Ancak enflasyon ve faizler düş-
medikçe, döviz kuru üzerindeki baskılar devam 
ettikçe, yatırım yapmak cazip olmaktan çıkıyor. 
Hükümetin öncelikle faizleri düşürmesi, döviz 
kuru politikasını gözden geçirmesi ve yatırım 
ortamını iyileştirmesi gerekiyor. Aksi takdirde, 
bugünkü maliyetlerin altından kalkamayan 
turizmci, yarın daha da zorlanacak ve birçok 
işletme kapanma tehlikesiyle karşı karşıya ka-
lacak. Turizm sektörü hem yatırımcı hem de 
çalışan açısından büyük çıkmazda. Hükümetin 
doğru politikaları devreye sokmaması halinde, 
turizmde büyük kayıplar yaşanması kaçınılmaz 
olacak.

Emin
 DEMİR

Turizm sektörü 
nereye gidiyor?

ANTALYA Emek ve 
Demokrasi Güçle-
ri, 6 Şubat depremi-
nin ikinci yılında 

hayatını kaybeden yurttaş-
ları anmak için Attalos hey-
keli önünde bir araya geldi. Antalya 
Emek ve Demokrasi Güçleri adına ba-
sın açıklamasını Kadriye Tuğcu, acıla-
rın dinmediğini ve yaşanan felaketin 
yalnızca doğal bir afet olmadığını vur-
gulayarak, sorumluluğun bilimsel uya-
rıları dikkate almayan yönetim anlayı-
şında olduğunu ifade etti. 

ANMA ETKİNLİĞİ DÜZENLENDİ

Antalya Emek ve Demokrasi güçleri 
6 Şubat Depreminin 2. Yılında deprem-
de hayatını kaybeden yurttaşları andı. 
Attalos Anıtı önünde gerçekleştirilen 
anma etkinliği hayatını kaybedenler 
için yapılan saygı duruşuyla başladı, 

saygı duruşunun ardından basın açık-
laması okundu.  Antalya Emek ve De-
mokrasi Güçleri adına basın açıklama-
sını okuyan Kadriye Tuğcu, “2 yıl önce, 
6 Şubat 2023’te hepimizin yüreğine 
kordan bir ateş düştü. Gecenin zifiri ka-
ranlığında, saatler 04.17’yi gösterirken 
sadece Kahramanmaraş, Hatay, Adıya-
man, Malatya, Adana, Osmaniye, Ga-
ziantep, Şanlıurfa, Kilis, Elâzığ ve Di-
yarbakır değil, hepimiz derin bir acıyla 
sarsıldık, yıkıldık. 2 yıldır yüreğimize 
saplanan onlarca kara saplı bıçakla ya-
şıyoruz. Aradan iki yıl geçse de ne ya-
sımız bitti. Ne acımız dindi ne de öfke-
miz. Öfkeliyiz. Çünkü 6 Şubat 2023’te 
doğal bir afetin göz göre göre büyük 
bir felakete dönüşmesine tanık olduk. 
On binlerce yurttaşımızın hayatına 
mal olan, kentlerimizi yerle bir eden 
bu felaket göz göre göre geldi. Öfkeli-
yiz. Çünkü ülkeyi yönetenlerin akla, bi-

lime, mantığa, uyarılara kulaklarını tı-
kamasını on binlerce yurttaş canları ile 
ödedi. 1999 Marmara depreminin ar-
dından dönemin Cumhurbaşkanı ‘Al-
tımız çürüktür, ama yine de bu altın 
üstünde yaşamaya mecburuz. Bu dep-
remden çok şey öğrendik’ demişti. 24 
yıl sonra gerçekleşen 6 Şubat depremi 
ise üstümüzün, yani mevcut devlet or-
ganizasyonunun, altımızdan çok daha 
çürük olduğunu göstermiştir.  En son 
daha 2 hafta önce, 36’sı çocuk 78 yurt-
taşımızın hayatını kaybettiği Kartalka-
ya Grand Otel faciasında bir kez daha 
gördük.  Bu ülkenin üzerine adım adım 
kâr ve rant hırsını baş tacı eden, insan 
hayatını yok sayan bir yönetim anlayı-
şı çöreklenmiştir. Bu yönetim anlayışı 
insanı, doğayı, tarihsel ve kültürel de-
ğerlerimizi sermaye kesimlerinin çıkar-
larına teslim eden bir anlayıştır. Dola-
yısıyla iki yıl önce yaşadığımız yıkımın 

sebebi ne tek başına depremdir” dedi.

ZEYTİNLİKLER BETONA               
KURBAN EDİLDİ

Tugcu “Yüz binlercesi 21 metre kare-
lik teneke konteynerlerde, konteyner 
kente dönüşmüş şehirlerde kaderin 
terk edilmiş durumda. Barınma, sağlık-
lı beslenme ve eğitim sorunları başta 
olmak üzere, en temel ihtiyaçların kar-
şılanmasında yaşanan sorunlar sürü-
yor. 2 Nisan 2023’de deprem bölgesi-
ni ziyaret eden Cumhurbaşkanı “Bir yıl 
içinde 319 bin konut yapıp depremze-
de vatandaşlarımıza teslim edeceğiz” 
demişti. Aradan iki yıl geçti. Şimdi de 
kalkmış “201 bin 431 bağımsız birimi 
hak sahiplerine teslim etmenin bahti-
yarlığını yaşadık” diyerek depremze-
delerle dalga geçiyor.  İşsizlik, kayıt dışı 
çalışma, sömürü diz boyu. Buna rağ-
men en temel ihtiyaçlarını dahi karşı-
layamaz hale gelen, yerinde dönüşüm 
için başvuran depremzedeye hibe adı 
altında 750 Bin TL kredi vermeyi teklif 
ediyorlar. Rezerv yapı alanları ile ade-
ta oynuyorlar. Rezerv alanı ilan edilen 
bölgeler ertesi gün değiştiriliyor, kal-
dırılıyor. Kısacası aradan geçen iki yıla 
rağmen; Milyonlarca depremzede hala 
başını sokacak bir çatı istiyor. Temiz su, 
sağlıklı beslenme, nitelikli bir eğitim 
istiyor. Yoksulluk ve çaresizlik kıska-
cındaki milyonlar “zorunlu kamulaş-
tırma” adı altında topraklarına çökül-
mesine itiraz ediyor. Tarım arazilerine, 
yüzlerce yıllık zeytinliklere binalar dik-
mek isteyenlere karşı mücadele ediyor. 
Devletin en azından depremden etkile-
nen evlerinin yapı denetim masrafları-
nı karşılamasını bekliyor. Yani aradan 
geçen iki yıla rağmen, milyonlar ana-
yasasında sosyal hukuk devleti yazan 
bir ülkenin yurttaşları olarak en temel 
haklarını istiyor” diye konuştu

Deprem şehitleri 
için bir araya gelDiler
Antalya Emek ve Demokrasi Güçleri, 6 Şubat depreminin ikinci yılında hayatını kaybedenleri 

Attalos heykeli önünde düzenlenen etkinlikle andı. Saygı duruşuyla başlayan anmada, 
depremde yaşanan kayıplar ve 2 yıl geçmesine rağmen çözülemeyen sorunlar vurgulandı

GÜVEN 
GÜNEŞ



ANTALYA Büyükşehir Belediyesi 
ASAT Genel Müdürlüğü ekipleri, Ke-
mer ilçesine bağlı Tekirova Mahal-
lesi’nde içme suyu altyapısını ye-
nilemek için kapsamlı bir çalışma 
yürütüyor. Zeminin geçirgen yapı-
sı nedeniyle uzun yıllar boyunca aşı-
nan ve ömrünü tamamlayan mevcut 
içme suyu hattı, 1200 metre uzunluğun-
da yeni borularla değiştiriliyor. Çalışmala-
rın tamamlanmasının ardından mahallede ke-
sintisiz ve sağlıklı içme suyuna kavuşacak. DHA
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Özlem
 SOYDAN

The Fall
‘The Fall’ filmi gerçek 

bir başyapıt. Film 
diyorum ama izle-

diğim şey sanatın ta ken-
disiydi. Bazı filmler vardır, 
sadece izlenmez; hissedilir, 
yaşanır ve unutulmaz bir 
deneyime dönüşür. Tar-
sem Singh’in 2006 yapımı 
filmi de işte böyle bir film. 
Görsel anlamda fazlasıyla 
tatmin edici, sadece sinema 
sevenler için değil, bu işin 
içinde olanların da izlemesi, 
eğitimlerinde ders olarak 
görmeleri gereken bir film. 

Gerçek ile hayalin iç içe 
geçtiği, masalsı anlatımı ile 
fantastik bir dram yara-
tan, sinemanın büyüsünü 
iliklerinize kadar hissedebi-
leceğiniz bir film. Bizim ‘bir 
varmış bir yokmuş’ diyerek 
batının da ‘once upon a 
time’la başlayan masalları... 
İşin sırrı anlatımda gizli, 
yoksa hiçbir çocuk bildiği 
bir masalı defalarca din-
lemek istemez. Çocukken 
böyle güzel masal anlatan 
insanlara denk geldiğimizde 
bize masal anlatsın diye ba-
şının etini yerdik. Yetişkinler 
de bağ kurmak, ders vermek 
için masallara başvururdu. 
Bu film beni biraz çocuklu-
ğuma götürdü.

Film 1920’lerde geçiyor. 
Hastanede yolları kesişen 
iki karakter; sakatlanan bir 
dublör Roy ve kolu kırılan 
küçük kız Alexandria. Ne 
mutlu ki bu ismi her duydu-
ğumda bir tek benim aklıma 
Büyük İskender gelmiyor-
muş, hikayede bolca çağ-
rışımları kullanmışlar. Her 
neyse bizim sevimli cimci-
me dünyaya merakla bakan, 
saf ve hayal gücü çok geniş 
bir çocuk. Roy ise dibi gör-
müş büyük bir umutsuzluk 
içinde. Roy küçük kıza ruh 
haline göre hikâyeler anlat-

maya başlar. Bizim ufaklık 
anlatılan masalları kendi 
hayal gücüyle birleştirince 
ortaya bu inanılmaz film çı-
kar. Film, 24 ülkede gerçek 
mekanlarda çekildi. Taç Ma-
hal’den tutun da Roma’daki 
antik yerler, Hindistan’daki 
baş yapıtlar… Hastane 
ortamıyla bu mekanlar arası 
geçişler kusursuzdu. Adam-
lar şov yapmış, konuyu boş 
verin sesi de kısın, sessiz bir 
sinema gibi terapi niyetine 
izlenecek bir film.

Film siyah-beyaz başlayıp 
capcanlı bir renk paletine 
dönüştü. Her sahnesi bir 
tablo gibiydi. Tüm bun-
ların üstüne müzikler de 
efsaneydi. Çok güzel bir 
detay; Beethoven tercihi, 
karakterlerin çaresizliğini ve 
hikâyenin dramatik yapısını 
kusursuz bir şekilde tamam-
ladı. 

Filmde duygusal ve psiko-
lojik derinlik de üst safhada, 
hikaye bir çocuğun masumi-
yetiyle bir yetişkinin karan-
lık dünyası arasında ince bir 
çizgide ilerledi.

Net söylüyorum cimcime 
Alexandria’daki oyunculuk 
kimsede yok. Bir çocuk 
oyuncu 2 saat boyunca filmi 
üzerinde taşıdı. Roy’la arala-
rındaki sahneler doğal, bir 
o kadar gerçekçiydi. Bunu 
nasıl başardılar bilmiyorum.

‘The Fall’ tam da arşivlik 
bir film. Bir kez izlemek 
kesmez. Çıkarıp çıkarıp iz-
lenecek türden bir film. Her 
izlediğinizde farklı bir detay 
yakalayacağınıza eminim. 
Çünkü bu film baştan sona 
detaylar ve bu detayların 
birbirleriyle olan bağları 
üzerine geçiyor.

Eğer hâlâ izlemediyse-
niz kendinizi bu görsel ve 
duygusal şölene bırakmanın 
tam zamanı…

ANTALYA’DA Evren Pasajı giriş ka-
tında 22 yıldır esnaf lokantası işle-
ten Sakine Karataş, iş hayatındaki 
başarısını ve zorluklarla dolu yol-

culuğunu anlattı. antalyaekspres.com.tr’den 
Ayşe Okan Sarıca’ya konuşan 61 yaşındaki 
Karataş, iki çocuğuyla birlikte her gün taze 
yemekler hazırlayarak müşterilerine hizmet 
veriyor.

ANTALYA’DA YEMEKÇİLİKLE                           
GEÇEN BİR HAYAT

1999 yılında İstanbul’da meydana gelen 
büyük deprem sonrası yaşadığı korkuyla An-
talya’ya taşınan Karataş, burada bir akraba-
sının tavsiyesiyle yemekçilik yapmaya karar 
verdi. Daha önce İstanbul’da çalışan Karataş, 
yemek yapmayı çok sevdiğini ve başta çev-
resindekilerin, ardından ise müşterilerinin 
olumlu geri dönüşlerinin kendisini motive et-
tiğini belirtti.

Daha önce İstanbul’da tekstil ve temiz-
lik sektörlerinde çalıştığını belirten Karataş, 
“1999 yılında İstanbul’da büyük bir deprem 
yaşadım ve bu deprem korkusu beni Antal-
ya’ya taşınmaya karar verdirdi. Burada yaşa-
yan bir akrabamın tavsiyesiyle geldim. Ön-
celeri ne yapacağımı bilmiyordum ama bir 
akrabamızın önerisiyle yemekçilik yapma-
ya başladım. Yemek yapmayı çok seviyorum, 
zaten bu işin içinde büyüdüm diyebilirim. 
Yaptığım yemeklerin güzel olduğunu söy-
leyenler bana cesaret verdi, ‘Bunu yapabili-
rim’ dedim ve dükkan açmaya karar verdim. 

Başta çevremdekiler ve ardından müşterile-
rim bu konuda olumlu geri dönüşler sağladı. 
Buda beni motive ediyor” dedi.

ZOR BAŞLANGIÇLARDAN BAŞARIYA

İlk dükkanını açtığında, yanında bir aşçı 
ile çalışmaya başlayan Karataş, yaklaşık 2 
ay sonra yollarını ayırarak eşi ve çocuklarıy-

la birlikte işletmeyi sürdürdü. 
Başlangıçta işlerin iyi gitme-
diğini ancak umutsuzluğa ka-
pılmadıklarını vurgulayan Ka-
rataş, “İlk 6 ay işlerimiz çok 
yavaş ilerledi ama hiç ümit-
sizliğe kapılmadık. Biliyorduk 
ki zamanla düzelecekti. Şü-
kürler olsun işlerimiz zaman-
la yoluna girdi” diye konuştu.

‘SABIR VE AZİMLE 
BAŞARIYA ULAŞTIK’

Günlük ortalama 12 çe-
şit yemek hazırlayan ve yak-
laşık 50 kişiye yemek servi-

si yapan Karataş, paket servisi de yapıyor. 22 
yıldır aynı yerde hizmet vermenin kendisi ve 
ailesi için büyük bir mutluluk kaynağı oldu-
ğunu belirten Karataş, “Şu an günlük 12 çeşit 
yemek yapıyorum ve ortalama 50 kişiye ye-
mek servisi yapıyoruz. Çevremize paket ser-
vis de yapıyoruz, işyerimizde de müşterile-
rimizi ağırlıyoruz. Hem iş hem de aile olarak 
uzun yıllardır bu sektördeyiz ve çok mutlu-
yuz. Burada her gün mutfakta emek veriyo-
ruz, çünkü yemek yaparken insanın ruhu da 
katılıyor. Müşterilerimden aldığım güzel yo-
rumlar beni hep motive etti. Bu işi seviyo-
rum, her gün farklı bir yemek yapmak bana 
keyif veriyor” dedi.

Yemek sektöründe 22 yıl boyunca sabır 
ve azim ile devam ettiğini söyleyen Karataş, 
“İşimizi kurduğumuz günden itibaren zaman 
zaman zorluklarla karşılaştık ama yılmadık. 
Ailemle birlikte bu işin başında durarak ve 
hep birlikte çalışarak bugünlere geldik. Hem 
iş hem de aile olarak çok mutluyuz” şeklin-
de konuştu. 
www.antalyaekspres.com.tr

Zorluklardan 
başarıya yolculuk

Antalya’da 22 yıldır yemek sektöründe işletmecilik yapan Sakine 
Karataş, iş hayatındaki başarısını ve zorluklarla dolu yolculuğunu anlattı

MANAvGAT Belediyesi Afet İşleri Mü-
dürlüğü, ilçedeki muhtarlara yönelik 
‘Afet Farkındalık Eğitimi’ düzenledi. Eği-
tim, Manavgat Belediyesi Afet İşleri Mü-
dürü Türker Manav tarafından Atatürk 
Kültür Merkezi’nde gerçekleştirildi.

Eğitimde, afetlere hazırlıklı olmanın, 
doğru bilgilendirme ve afet sonrası etkili 
müdahalelerin önemine değinildi. Muh-
tarlar, afet durumlarında nasıl hareket 

etmeleri gerektiği konusunda kapsam-
lı bilgi alırken, afet öncesi, sırası ve son-
rasında yapılması gerekenler detaylı bir 
şekilde ele alındı. Muhtarlara, afet son-
rası kriz yönetimi, halkla iletişim ve kur-
tarma çalışmalarıyla ilgili prosedürler 
hakkında bilgi verildi. 

Türker Manav, yaptığı açılış konuşma-
sında afetlerin sadece büyük şehirler-
de değil, her yerleşim yerinde meydana 

gelebileceğini belirterek, afet bilincinin 
tüm vatandaşlara ulaşmasının önemi-
ni vurguladı. Manav, “Muhtarlarımız, 
halkımızla doğrudan iletişim halinde ol-
dukları için, afet anında çok önemli bir 
görev üstlenecekler. Onların doğru bir 
şekilde bilgilendirilmesi, afetlere karşı 
toplumun daha hazırlıklı olmasını sağla-
yacaktır” şeklinde konuştu. 

HABER MERKEZİ

Muhtarlara afet eğitimi
Manavgat Belediyesi Afet İşleri Müdürlüğü, ilçedeki muhtarlara yönelik ‘afet eğitimi’ gerçekleştirdi. 

Eğitimde, afetlere hazırlıklı olmanın önemi ve muhtarların afet anındaki görevleri anlatıldı

İçme suyu sorununa çözüm
Antalya Büyükşehir 

Belediyesi ASAT 
Genel Müdürlüğü, 

Kemer ilçesine 
bağlı Tekirova 
Mahallesi’nde 

ömrünü tamamlamış 
içme suyu hattının 

altyapısını yeniliyor

Şiddetli fırtına 
turunçları döktü

MANAvGAT’TA etkili olan şid-
detli fırtına ilçenin sembolü olan 
turunçların kaldırım ve yollara 
dökülmesine neden oldu. Temiz-
lik işleri ekipleri tarafından sık 
sık toplanmasına rağmen sürekli 
dökülen turunçlar nedeniyle yol-
lar turuncu renge büründü.

Yıllar önce Manavgat’ın batı 
yakasında bulunan mahalleleri-
nin caddelerindeki kaldırım ve 
refüjlere ekilen turunçlar gerek 
görüntüsü gerekse etrafa saçtı-

ğı doğal kokusuyla Manavgat’ın 
sembolü oldu. Reçeli başta ol-
mak üzere birçok kullanım alanı 
olmasına rağmen toplanmayan 
turunçlar, Manavgat’ta 2 gün-
dür etkili olan şiddetli fırtınay-
la kaldırım ve yollara dökülme-
ye başladı. Turunçlar Manavgat 
Belediyesi Temizlik İşlerine bağlı 
ekipler tarafından toplanmasına 
rağmen fırtınanın devam etmesi 
nedeniyle yol ve kaldırımda düş-
meye devam etti. İHA
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4.AYAK KADHAN (3)

AT YARIŞI TAHMİNLERİ
8 ŞUBAT CUMARTESİ  

ADANA

İSTANBUL

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

9.4.7 / 7.8.4.1 / 4.6.5 / 2 / 3.4.8.1.5 / 5.9.3.2 

5.4.8.1 / 2.4.1 / 3.7.2 / 7.5.1.8 / 1 / 8.12.5.2.6 

GÜNÜN BANKOSU 
4.AYAK BERATIM (2) 

GÜNÜN BANKOSU 
5.AYAK ASRA İNAT (1)

A Millîler 
hata yapmadı 

FIBA 2025 Avrupa Şampiyonası 
Elemeleri F Grubu 5. maçında A 

Milli Kadın Basketbol Takımı, İzmit’te 
İzlanda’yı 83-76 mağlup ederek üst üste 
beşinci galibiyetini aldı. Milli takımda,  
Ayşe Cora 17, Meltem Yıldızhan 15, Til-
be Şenyürek  ise 12 sayı ile galibiyette 
büyük rol oynadılar.  

Fenerbahçe, Real 
Madrid’i devirdi 

THY Euroleague’in 26. haftasında 
Fenerbahçe Beko, sahasında 

İspanyol ekibi Real Madrid’i 78-67 
mağlup ederek 17. galibiyetini elde etti. 
Karşılaşmada, Nigel Hayes 20,  Errick 
McCollum da 19 sayı atarak kritik 
galibiyetin baş mimarları oldular. Real 
Madrid’de ise Facundo Campazzo 11 
sayı ile takımının en skoreri oldu.

Galatasaray, Carlos 
Cuesta ile anlaştı 

Galatasaray, 25 yaşındaki Kolom-
biyalı defans oyuncusu Carlos 

Cuesta’yı kadrosuna kattığını açıkladı. 
Yapulan açıklamada, “Futbolcunun eski 
kulübüne 3 sezona yayılmış taksitler 
halinde toplam net 8 milyon Euro 
transfer bedeli ödenecektir” ifadelerine 
yer verildi. Oyuncu ise Galatasaray’dan 
yıllık 1 milyon 550 bin Euro kazanacak.  

Beşiktaş, Arroyo’yu 
kadrosuna kattı 

Beşiktaş, Independiente forması 
giyen 18 yaşındaki kanat oyuncu-

su Keny Arroyo’yu kadrosuna kattığını 
açıkladı. 14 Şubat 2006 tarihinde Ek-
vador’da dünyaya gelen Arroyo, Inde-
pendiente del Valle altyapısında yetişti. 
Sergilediği başarılı performansla aynı 
kulüpte A takıma yükselen kanat 
oyuncusu Arroyo, iki kez Ekvador Milli 
Takımı forması giydi.

Alperen’in performansı 
Houston’a yetmedi 

NBA’de normal sezon heyecanı 
6 karşılaşma ile devam etti. Min-

nesota Timberwolves, Target Center’da 
karşı karşıya geldiği Houston Rockets’ı 
127-114’lük skorla mağlup etti ve 29. 
galibiyetini elde etti. Houston’da milli 
basketbolcu Alperen Şengün, 16 sayı, 
10 ribaund, 7 asist ve 2 top çalma ile 
oynadı.

Sergio Ramos, 
Monterrey’de 

Geçtiğimiz sezon son olarak 
Sevilla forması giyen İspanyol 

savunma oyuncusu Sergio Ramos, 
Meksika Ligi takımlarından Monterrey 
ile 1 yıllık sözleşme imzaladı. Deneyimli 
oyuncu, ilk kez Avrupa dışında bir ül-
kede forma giyecek. Tecrübeli savunma 
oyuncusu kariyeri boyunca 816 maça 
çıktı ve 117 gol, 42 asist kaydetti.

Hoca değişikliğine giden Antalyaspor’da bir 
kıpırdanma var. 

Göztepe karşısında Emre hoca ile 
ilk maçına çıkan Antalyaspor, bu maçtaki 
performansıyla hayal kırıklığı yaşatmıştı. 

Sonrasında ise toparlanan bir Antalyaspor 
izledik. 

Beşiktaş karşısında 3 puanı kaçıran bir 
Antalyaspor vardı. 

90 dakika boyunca etkili oynayan, rakibe 
nedeneyse pozisyon vermeyen bir takım sahada 
yer aldı. 

Alınan 1 puana ise karşılaşma sonunda 
üzülmüştük. 

Geçen haftada Hatay deplasmanından 3 puan 
ile dönen bir Antalyaspor izledik. 

Bu karşılaşmaların ortak noktası ise 
Antalyaspor’un gol yemesine karşın oyundan ve 
maçtan kopmaması olmuştu. 

Alex hoca döneminde gol yiyince oyundan 
kopan ve morali bozulan bir Antalyaspor varken 
Emre hoca döneminde gol yemesine karşın 
oyunu bırakmayan bir Antalyaspor izliyoruz. 

Bu da umut verici bir durum. 

Antalyaspor’un mücadele gücü, oyun planı 
değişti. 

Daha çok koşan ve önde basan bir 

Antalyaspor var artık sahada. 

Daha derli toplu ve ne yaptığını iyi 
bilen. 

Her ne kadar hafta arası kupada 
oynanan Bodrumspor maçı kötü bir 
skorla sonuçlanmış olsa da Başakşehir 
maçında farklı bir Antalyaspor 
izleyeceğimizi düşünüyorum. 

Beşiktaş ve Hatayspor maçlarında 
olduğu gibi bir futbol bekliyorum. 

Başakşehir formda bir takım. 

İyi bir kadroya sahipler. 

Çok etkili oyuncuları var. 

Özellikle hücum bölgesi oldukça etkili. 

Ancak Antalyaspor da bu maçta farklı bir oyun 
ortaya koyarak taraftarının da desteği ile sahadan 
üç puan ile ayrılmayı planlayacaktır. 

Taraftarın desteği bu maçta çok önemli. 

Umarım Antalyaspor taraftarı bu zorlu 
müsabakada tribündeki yerini alır ve 12. adam 
olarak takımını destekler.

Osman
 ÖZTOKMAKZor maç

ANTALYA Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek’in 
göreve geldiğinde yarım kal-
mış halde bulduğu, tamam-

layarak gençlere armağan ettiği ve 
Cumhuriyetin 100. yılında Muratpa-
şa ilçesinde hizmete giren ‘100. Yıl Se-
dir Spor Kompleksi’ artık vatandaşların 
da kullanabileceği bir spor merkezine 
sahip. Başta güreş ve basketbol olmak 
üzere birçok spor dalının antrenmanla-
rına ve spor müsabakalarına ev sahip-
liği yapan 100. Yıl Sedir Spor Komplek-
si’nde ASFİM hizmete girdi. 

YOĞUN İLGİ GÖRÜYOR

ASFİM’de Antalyalı vatandaşlara pi-
lates, reformar, step, aerobik, fitness, 
zumba ve çocuk jimnastiğine kadar 
birçok branş ücretsiz sunuluyor. Se-
dir ASFİM, hizmete girdiği ilk 
günden itibaren yoğun ilgi 
gördü. Büyükşehir Bele-
diyesi’nin yeni hizme-
te sunduğu bu mer-
kez ile ASFİM sayısı 
15’e yükseldi. 5 yıl-
dızlı spor merkezleri-
ni aratmayan ASFİM, 
sporseverlerin beğeni-
sini topluyor. 

MUHİTTİN BAŞKAN’A 
TEŞEKKÜR

Sedir ASFİM’de spor yapan Şaban 
Karagöz, Sedir Mahallesi’nde oturdu-
ğunu belirterek, evine yakın bir bölge-
de böyle ücretsiz bir spor salonu olma-

sından dolayı çok memnun olduğunu 
söyledi. 

Şaban Karagöz, “ Böyle bir salonu 

çok istiyorduk. Büyükşehir Belediye-
si bu isteğimize cevap verdi. Bu saye-
de gelip sporumuzu yapabiliyoruz. 
Uzman hocalarımız sayesinde vücudu-
mun kendine geldiğini hissediyorum. 
Bu hizmeti sunduğu için Başkan Mu-

hittin Böcek’e teşekkür 
ediyorum” dedi. 

ÖZEL SALONLARDAN 
DAHA İYİ

ASFİM’de spor yapan 
Nurcan Demir ise pilates 

derslerini katıldığını söyle-
yerek, şöyle konuştu: “Evime 

yakın ve ücretsiz olması sebebiy-
le burayı tercih ediyorum. Buradaki 

her şey yeni ve hocalarımız da bizimle 
çok iyi ilgileniyorlar. Özel salonlara da 
gittim ama buradaki performansı hiç-
bir yerde görmedim. İyi ki şehrimize 
kazandırıldı bu tesis. Bu samimi ve ra-
hat ortamdan dolayı çok teşekkür ede-
rim .”   HABER MERKEZİ

KEpEZ’İN okullarında yapılan 
yetenek taramalarında ve Ke-
pez Belediyespor Kulübü’nün 
spor kursları sayesinde 8 yaşın-
da keşfedilen sporcular, yıllarca 
takımlarda yer alarak yetenek-
lerini geliştirdi. Şimdi ise 18 ya-
şına ulaşan bu gençler, spor ha-
yatlarını kazanmak istedikleri 
üniversitelerin takımlarında 
sürdürmeye hazırlanıyor. Bu 
sporcular, yaşlarının 18 olma-
sıyla birlikte, spor hayatlarına 
kazanmak istedikleri üniver-
sitelerin takımlarında devam 
edecekler.  Son dört yıldır ken-
di yaş kategorilerinde ilk sıra-
larda yer alarak finallerde boy 

gösteren Kepez’in çocukları, bu 
sezonda U18 kategorisinde çey-
rek finale kadar yükseldi. Fi-
nalist basketbolculardan beşi 
U18’de yoluna devam ederken, 
U16 takımından yedi oyun-
cu takıma dahil edilerek Nisan 
ayında ilk antrenmanlara baş-
layacak. Ortalama olarak son 
10 yıldır Kepez’in formasını ter-
leterek 18 yaşına gelen oyun-
cular ise, teklif almaları halin-
de bölgesel ya da 2’inci Lig’deki 
spor hayatlarına devam edebi-
lecek. Her biri lisanslı olan genç 
basketbolcular, üniversite he-
yecanı yaşıyor.   

HABER MERKEZİ

Büyükşehir’den 
15’inci ASFiM

Büyükşehir Belediyesi’nin Antalyalıları sporla buluşturduğu Antalya 
Spor ve Fitness Merkezi’ne (ASFİM) bir yenisini daha ekledi. Büyükşehir 

Belediyesi’nin 15’inci ASFİM’i, 100. Yıl Sedir Spor Kompleksi’nde hizmete girdi

Genç uzunlar üniversite yolunda
Son 10 yıldır Kepez’in formasıyla basketbol 

oynayan U18 takımının uzunları, yeni 
sezonda üst liglerde veya girmek istedikleri 
üniversitelerin takımlarında sayı yapacak
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KEPEZ Belediyesi’nin sanat eğitimine verdi-
ği Mimar Sinan Akademi, müzikseverlerden 
yoğun ilgi gördü. Belediyenin müzik bölü-
münde en fazla katılım, 276 kayıt ile piyano 
kursuna oldu. Mimar Sinan Kongre ve Fuar 
Merkezi’ndeki akademinin açılış duyurusu 
üzerine, gitarda 158, kemanda 102, bateride 
55, bağlamada 50 ve yan flütte 10 kayıt ya-
pıldı. Geçen yıl 24’üncü kez yapılan Avrupa 
Festivaller Birliği (EFA) üyesi Uluslararası An-
talya Piyano Festivali, Antalya’da piyanoya 
olan ilginin her yıl katlanmasını sağladı. Pi-
yanonun popülerleşmesine kayıtsız kalma-
yan Kepezliler de, Halk Eğitim Merkezi eğit-
menlerinin ders verdiği akademide en fazla 
bu enstrümanı öğrenmeyi tercih etti. Merke-
zin modern dans kurslarına 470, halk oyun-
larına 420, dramaya 145, düğün dansına 80, 
çok sesli çocuk korosuna 40, Türk Halk Mü-
ziğine 22 ve Türk Sanat Müziği derslerine 18 
öğrenci katıldı. Kursiyerler sezon sonunda ya-
pılması planlanan gösteri ile performansları-
nı sahneleyecek.  İHA

HAVALARIN ısınmaya başlama-
sıyla birlikte cemre düşme tarihleri 
merak konusu oldu. Bu yıl ilk cemre 
halk takvimi ve inanışına göre, 
19 Şubat’ta havaya, ikinci cemre 
26 Şubat’ta suya, üçüncü ve son 
cemre ise 4 Mart’ta toprağa düşe-
cek. Türk halk inanışında baharın 
müjdecisi olarak görülen cemrelerin 
düşmesiyle birlikte hava sıcaklıkla-

rında belirgin bir artış yaşanıyor. 
İlk cemrenin düşmesiyle havanın, 
ikinci cemreyle suların ve üçüncü 
cemreyle toprağın ısındığı kabul 
ediliyor. Uzmanlar, cemre döne-
minde hava sıcaklıklarında dalga-
lanmalar yaşanabileceğini belirterek 
vatandaşları ani hava değişimlerine 
karşı dikkatli olmaları konusunda 
uyarıyor. HABER MERKEZİ

ÇEVRE Ekonomi ve Toplum Araş-
tırmaları Derneği (ÇETADER) ile An-
talya Orkidelerini ve Biyolojik Çe-
şitliliği Koruma Derneği (ANTOK) iş 
birliğinde yürütülen Antalya Genç 
İklim Liderleri Platformu (AGİP), 
gençleri çevresel sorunlarla müca-
delede daha etkin kılmayı ve Antal-
ya’nın biyolojik çeşitliliğini koruya-
rak sürdürülebilir bir gelecek inşa 
etmeyi amaçlıyor.

İKLİM LİDERLERİ BULUŞUYOR

Avrupa Birliği’nin finanse ettiği Si-
vil Toplum Hibe Programında 97 bin 
700 dolar hibe desteği almaya hak 
kazanan AGİP’in resmi tanıtım top-
lantısı, 20 Şubat saat 10.30’da Mu-
ratpaşa Belediyesi Kültür Salonu’n-
da gerçekleşecek. Etkinlikte, yerel 
yönetimler, sivil toplum kuruluşları, 
akademisyenler ve gençlik temsilci-
ler bir araya gelerek projenin detay-
larını paylaşacak.

GENÇLERİN KATILIMIYLA 
SÜRDÜRÜLEBİLİR BİR GELECEK

AGİP, gençlerin çevresel farkın-

dalığını artırmak ve çözüm üretme 
süreçlerine aktif katılımını sağla-
mak için birçok etkinlik düzenleye-
cek. Proje kapsamında AGİP Akade-
mi, AGİP İklim Portalı, AGİP Forum 
Tiyatro ve AGİP İklim Sempozyu-
mu gibi platformlar oluşturulacak. 
Gençler, iklim değişikliğiyle müca-
delede bilgi sahibi olacak ve çevre 
politikalarına katkı sunma fırsatı ya-
kalayacak.

GYPSOPHILA PARK

Projenin sürdürülebilirliğini sağ-
lamak için ise Lara Gelini’nin (Gyp-
sophila) Muratpaşa falezlerinde ya-
yılış gösterdiği tek nokta olan Fener 
Mevkii’nde iklim değişikliği etkileri-
nin topluma aktarıldığı ‘Gypsophı-
la Park’ isimli bir tematik park oluş-
turulması planlanıyor. Parkta iklim 
değişikliğinin etkilerini toplumun 
gözleri önüne serecek bir alan oluş-
turulacak. Aynı zamanda park içe-
risine hava koşullarını izleyebilmek 
ve meteorolojik verileri toplayabil-
mek adına bir iklim istasyonu kuru-
lacak.  MURATPAŞA BELEDİYESİ

ANTALYA Büyükşehir Bele-
diyesi Bando ve Kent Or-
kestrası, müzikseverler 
için unutulmaz bir gece 

düzenliyor. ‘Ustalara Saygı Konse-
ri’ bugün saat 20.30’da Atatürk Kül-
tür Merkezi (AKM) Aspendos Salo-
nu’nda gerçekleştirilecek. Konserde, 
Türk müziğinin efsanevi isimlerinin 
şarkıları seslendirilecek.

Şef Umut Özdiken yönetiminde-
ki konserin piyano ve düzenleme-
leri ise Hasan Özer Özbay ve İsmail 
Tepe tarafından yapılacak. Konse-
rin solistliğini ise Burak Tekinay ve 
Elif Eda Saraçlar üstlenecek.

Etkinlikte, Türk müziğinin önemli 
isimlerinden Ayten Alpman, Erkin 
Koray, Barış Manço, Cem Karaca ve 
Neşet Ertaş’ın unutulmaz şarkıları 
seslendirilecek. Konser, müziksever-
lere nostaljik bir akşam yaşatacak.

BAŞKAN BÖCEK’TEN DAVET

Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, konser-

le ilgili yaptığı açıklamada, “Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi Bando ve 
Kent Orkestrası ile 8 Şubat’ta dü-

zenleyeceğimiz Ustalara Saygı Kon-
seriyle halkımıza nostalji dolu bir 
gece yaşatacağız. Tüm hemşehrile-

rimi bu unutulmaz geceye bekliyo-
rum” diyerek tüm Antalya halkını 
davet etti. HABER MERKEZİ

Büyükşehir’den 
nostaljik konser

Antalya Büyükşehir Belediyesi Bando ve Kent Orkestrası, bugün saat 20.30’da 
Atatürk Kültür Merkezi Aspendos Salonu’nda ‘Ustalara Saygı Konseri’ düzenliyor. 
Konserde, Türk müziğinin efsanevi isimlerinin unutulmaz şarkıları seslendirilecek

Baharın 
müjdecisi 

cemre 
yaklaşıyor

Piyano eğitimine 
yoğun katılım var

Kepez Belediyesi’nin, Kepezlilere 
sanat eğitimi vermek amacıyla 

başlattığı Mimar Sinan Akademi’nin 
müzik bölümünde sunulan altı 

branş arasında en fazla katılım, 276 
kayıtla piyano eğitimine oldu

Gençlerden 
iklim hamlesi

Muratpaşa Belediyesi’nin proje ortağı olduğu 
ve Avrupa Birliği’nden 97 bin 700 dolar hibe 

desteği almaya hak kazanan Antalya Genç İklim 
Liderleri Platformu 20 Şubat’ta tanıtılacak

ANTALYA İl 
Tarım ve Orman 
Müdürlüğü ve 
Rixos Downtown 
Antalya tarafından 
belirlenen sürdürülebilir 
turizm kapsamındaki coğrafi 
işaretli ürünler misafirlere sunuldu. 
Gecede Korkuteli karyağdı armudu 
misafirlere ikram edildi. Geleneksel 
yöntemlerle yetiştirilen ve yerel üre-
ticiler tarafından özenle hazırlanan 
özel lezzetin sofralara geliş süreci, 
otelin deneyimli mutfak şefi Çağrı 
Esmer tarafından anlatıldı.

SÜRDÜRÜLEBİLİR TURİZME             
KATKI VURGUSU

Etkinlikte konuşan Antalya Ticaret 
Borsası Başkanı Ali Çandır ve otelin 
genel müdürü Efgan Duran, yerel 
üretimin desteklenmesi ve sürdürüle-

bilir turizmin önemine dikkati çekti.
Duran, otelin yalnızca gastronomi 

alanında değil, bölgenin kültürel 
mirasını da koruyarak sürdürülebilir 
turizme katkı sağlamayı hedefle-
diğini belirtti. Duran, “Geçtiğimiz 
bir buçuk ay içinde tavşan yüreği 
zeytini, Manavgat’ın altın susamı gibi 
coğrafi işaretli ürünleri, ‘Beydağları 
kahvaltısı’ adını verdiğimiz özel bir 
köşemizde her gün yerli ve yabancı 
misafirlerimize sunuyoruz. Ancak ko-
numuz sadece gastronomiyle sınırlı 
değil. İl Tarım ve Orman Müdürlüğü 
ile Korkuteli halısını ve İbradı’daki 
işlemeleri de ön plana çıkarmayı 
amaçlıyoruz. Otel olarak bize düşen 
farkındalık yaratmak. Bundan sonrası 
için tüm paydaşlarla birlikte sürdürü-
lebilirlik politikasını hayata geçirmek 
ve bu yolda hızla ilerlemek istiyoruz” 
dedi. DHA

sürdürülebilir 
turizm yemeği
Antalya İl Tarım ve Orman Müdürlüğü ve kentte bulunan bir otelin iş birliği ile 
düzenlenen özel akşam yemeğinde, coğrafi işaretli yerel lezzetleri misafirleriyle 
buluşturuldu. Bölge çiftçilerine destek olmayı ve turizmde çeşitliliği artırmayı 

hedefleyen etkinlikte Antalya’nın tescilli lezzetleri ön plana çıktı
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